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 פרטים מס'

 .אלעד גרטי -הצגת חבר הועדה החדש 1

2 
ניצן תאגד את חוקי העזר הקיימים הועדה הסכימה לבחון את חוקי העזר העירוניים בכפר תבור לצורך גיבוש המלצות והצעת שינויים במידת הצורך בחוקים אלה.  –חוקי עזר 

 מועצה. מליאת הלהצבעה בוועדה תגבש המלצות ולאחר הישיבה הבאה, בתקווה, יגובשו חוקים ויועברו לבחינת ראש המועצה וצה ותעבירם לחברי הועדה. ההנמצאים במוע

 תן סקירה בתחום לחברי הועדה. יחנה לוי אטלי מבקשה שמזכיר המועצה יזמן מומחה לאיכות הסביבה שי -הזמנת יועץ איכות סביבה 3

  . תיבדק האפשרות להשגת תקציב לצורך כך מהמועצה.הישובקמפיין לאיסוף גללי כלבים ברחבי  עלה צורך בקיום -גללי כלבים 4

 את יתר חברי הועדה לצורך מינוי נאמנים כאלו בהמשך.  ןיבדוק את נושא נאמני הניקיון ויעדכ גולדמן שקד – נאמני ניקיון 5

 בתחום איכות הסביבה.  מה נעשה במוסדות החינוך בכפרבעניין  רה ממנהל מחלקת החינוךסקי לבקש -פעילות במוסדות החינוך בכפר בנושא איכות הסביבה 6

 תזמין נציג שייתן סקירה על הטורבינות.  לוי אטלי חנה –טורבינות  7

 . בכפר תבור נושא הכלבת והטיפול בתופעהישראל סקר בפני חברי הועדה את  אורי -כלבת 8
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